



「城市印象@連繫 — 從點到點」專題展覽 — 有獎問答遊戲得獎名單

List of Winners of “City Impression@Connectivity – From Point to Point” Thematic Exhibition Prize Quiz

「城市印象@連繫 — 從點到點」專題展覽已完滿結束，謝謝各位的支持！我們已抽出 30 位有獎問答遊戲的得獎者，每位得獎者可獲兩個名額(包括得獎者)到九龍巴士(一九三三)有限公司沙田巴士廠參觀，得獎者名單如下：

“City Impression@Connectivity – From Point to Point” Thematic Exhibition has been successfully completed, thank you for your support! We have drawn 30 winners of the Prize Quiz and each winner can get 2 places (including the winner) to visit the Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited (“KMB”) Shatin Depot. The list of winners is as follows:

Chan Ka Fai	葉健壹
張慧賢	馬迅彥
Lam Kan Wai	Kwong Ka Lee
Ko Kai Yeung	Wong Chi Wang
莫漢廷	Yeung Shuk Man
Choi Fung Man	Yam Yin Man
Tang Kam Hing	Leung Wai Hang
Cheng Hiu Lam	Lam Hon Sum
張曉鈴	楊竹青
姚顯進	Liu Man Ling
張展鵬	Kwok Wing Yi
Mak Ka Wai	朱鳳儀
Lau Chun Yin, Antony	Han Man Kuen
劉樹霖	梁竣然
Wong Yin Ting, Wendy	Ting Yuk King

備註 Remarks

1. 本館職員將會通知得獎者有關參觀的安排。  
Winners will be informed for the visit arrangement by gallery staff.
2. 如有任何爭議，本館保留最終決定權；及  
In case of disputes, the decision of the Gallery shall be final and binding; and
3. 如有任何查詢，請致電 3102 1242 或電郵至 [enquiry@citygallery.gov.hk](mailto:enquiry@citygallery.gov.hk)。  
Please call 3102 1242 or send email to [enquiry@citygallery.gov.hk](mailto:enquiry@citygallery.gov.hk) for enquiries.



香港中環愛丁堡廣場 3 號

3 Edinburgh Place, Central, Hong Kong

電話 Tel.: (852) 3102 1242

電郵 E-mail: [enquiry@citygallery.gov.hk](mailto:enquiry@citygallery.gov.hk)

網址 Website: [www.citygallery.gov.hk](http://www.citygallery.gov.hk)